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پیشکسوت پرسپولیس:

درویش هنوز با زیدان وکلوپ حرف نزده است
پیشکسوت پرسپولیس درباره برخی بحثها درباره انتخاب سرمربی داخلی گفت: به هیچ عنوان سرمربی داخلی با احترام به تمامی دوستان در شرایط

کنونی به کار پرسپولیس نمیآید.

به گزارش سایت خبری پُرسون، فرشاد پیوس، برترین گلزن تاریخ باشگاه پرسپولیس و چهره محبوب هواداران، درباره بلاتکلیفی کنونی این تیم گفت:
واقعا عجیب و باورنکردنی است که پرسپولیس باید در چهار جام شرکت کند و اکنون هیچ خبری امیدوارکنندهای از آن به گوش نمیرسد. فضای مجازی
پر شده از شایعاتی که هیچ وقت به نتیجه نزدیک نمیشود. دوستان میگویند رافا بنیتز و فلانی و فلانی. کدوم عقل سلیمی وقت باشگاه را با چنین

گزینههایی تلف میکند و فقط به دنبال شوآف هستند.

پیشکسوت پرسپولیس درباره برخی بحثها درباره انتخاب سرمربی داخلی نیز گفت: به هیچ عنوان سرمربی داخلی با احترام به تمامی دوستان در
شرایط کنونی به کار پرسپولیس نمیآید. خوشبختانه خیلی از دوستانی هم که نامشان به میان آمد خودشان شرایط را درک کرده و گفتند که چنین
چالشی را قبول نمیکنند. گزینه داخلی باز هم میگویم با احترام به تمامی دوستان شاید فقط یحیی گلمحمدی به کار بیاید که او هم با فولاد قرارداد

دارد. به نظرم به میان مدن بحث حضور یحیی هم یک بازی زشت بود برای اینکه دوستان فرصت بیشتری داشته باشند!

پیوس گفت: ببینید سه چهار روز اخیر هم با نام یحیی گذشت. قبل از آن هم با اسامی مثل کواچ و بنیتز و&hellip; . اگر وضع را بدتر ببینید قطعا
میگویند زیدان و کلوپ هم در حال گفتوگو هستیم. چه مشکلی دارد و حالا ۳-۴ روز هم با این اسامی وقت بگذرد. چند روز دیگر سوپرکاپ و بازی با
سپاهان است. در این فصل یک بازی را به سپاهان باختند و از صدر فاصله گرفتند. بهتر است دوستان نگویند یکجام است دیگر و پرسپولیس چند بار
آن را گرفته! احساسات هوادار را کاملا بیخیال شدهاند و انگار هیچ چیز جز صندلی و مسائل پشت پرده برای آنها مهم نیست. پولدارترین پرسپولیس

تاریخ را شاهد هستیم. تیمی که یک ریال زحمت خرج کردن آن را نکشیدهاند.

وی ادامه داد: سه سال حضور در رأس مدیریت پرسپولیس قطعا و تنها به دلیل این بوده که هزینهها فقط فاکتور شده و از سمت بانک و بورس
و&hellip; پرداخت شده است. کی اینطور بوده؟ مدیر برای حفظ آبرویش چک شخصی میداد و اعتصاب میشد و هزار اتفاق. در چنین شرایط آرامی اما
چرا باید تصمیمات اشتباه را شاهد باشیم و با روح و روان هوادار بازی شود. من نمیگویم پیشکسوت این باشگاه هستم و خودم را همیشه هوادار
میدانم. درون خانه و خانوادهام میبینم چه اتفاقاتی افتاده و چطور همگی آنها نگران پرسپولیس و آینده آن هستند. بیرون هم قطعا همینطور است

ولی هیچ اتفاق مثبتی را شاهد نیستیم.

پیوس بار دیگر با اشاره به بازی حساس با سپاهان میگوید: دوستان میگویند یک پولی هزینه شده و رفته است دیگر. گاریدو رفت فلان قدر، نبیل
باهویی فلان قدر، آن یکی هم فلان قدر. مگر میشود اینطور با قضیه برخورد کرد. فردا هم میگویند یک سوپرکاپ بود دیگر و بزرگش نکنید. آقای عزیز
این یک بازی نیست. اینجا هم تیم فلان نیست که ده بازی پشت سر هم ببازد و نتیجه نگیرد و اعتصاب شود چهار نفر شاید بفهمد و نگرانش شود.
اینجا پرسپولیس است. شما حق هیچ اشتباهی ندارید. چطور وقتی مربی یک اشتباه میکند و برایش جلسه پشت جلسه میگذارید و جریمه و اخراج در

نظر میگیرید. پس هیچکس حق اشتباه و کم شمردن موضوعی را ندارد. خواهشا قدر جایگاهی را که دارید بدانید و هوادار را حرص ندهید.


